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OKRM/138/2023/Z/69 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

ze 7. jednání školské komise rady města konaného dne 6. 9. 2023 

Přítomni: Mgr. Vladimíra Bernasová, Mgr. Petr Divíšek, Mgr. František Hřídel, 

Mgr. Jindřiška Kačenová, Filip Myler, Mgr. Jan Ptáčník, Mgr. Petr Stehlík, 

Mgr. Jana Trávníčková, Jana Žídková 

Omluveni: Bc. Jan Hošek, Mgr. Jan Schreib 

Nepřítomni:  

Hosté: Mgr. Barbora Čížková, doc. Dr. Ing. Dagmar Škodová Parmová, Ing. Ph. D. 

Martin Maršík 

 

Schválený program: 

1. Zahájení 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Vladimíra Bernasová, uvítala členy školské 

komise a přítomné hosty: paní primátorku doc. Dr. Ing. Dagmar Škodovou Parmovou, 

Ing. Ph.D. Martina Maršíka člena rady města a novou vedoucí odboru školství 

a tělovýchovy Mgr. Barboru Čížkovou. 

Paní primátorka v úvodní řeči delegovala pana Maršíka svým zástupcem do školské komise 

a představila novou paní vedoucí odboru školství. 

2. Spádové obvody základních škol 

V dalším bodu proběhla debata ohledně spádovosti základních škol s tím, že pan radní 

Maršík předá paní Mgr. Čížkové informace z rady města. 

Byla vznesena otázka, zda je ještě nějaká naděje pro okolní ZŠ (konkrétně ZŠ a MŠ 

Srubec) o přehodnocení spádovosti. Pro Srubec byl stanoven obvod ZŠ Máj.   

3. Reference o kontrolách dotačně podpořených příměstských táborů se sportovním 

zaměřením 

V dalším bodu programu proběhlo členy komise vyhodnocení návštěv, které proběhly 

během prázdnin u příměstských táborů se sportovním zaměřením. 

Bylo konstatováno, že ani v jednom případě nedošlo k nedodržení stanovených kritérií. 

Naopak všechny kontrolované subjekty vykazovaly velice dobrý a pestrý program.   

4. Kritéria hodnocení u Opatření č. 3 - příměstské tábory se sportovním zaměřením  

Z výše uvedeného bodu vyplývá, že hodnotící kritéria a nastavení podmínek pro podání 

žádosti v Opatření č. 3 bylo připraveno správně a pro příští rok by se nemuselo měnit.  
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5. Diskuze - závěr 

V diskusi vystoupila Mgr. Jana Trávníčková - členka ŠK a zároveň zástupkyně ředitelky 

ZŠ Pohůrecká aby seznámila přítomné s problémy , které škola řeší v souvislosti 

s docházkou ukrajinských dětí do jejich školy: 

- do vyšších ročníků jsou zařazovány děti, které vůbec nerozumí česky, nemluví česky 

a píší pouze azbukou 

- v mnoha třídách, kde jsou tyto děti, učí učitel dětí s inkluzí bez asistenta pedagoga 

- ukrajinské děti k nám přichází bez historie dřívějšího vzdělávání (problém se zařazením 

do ročníků) 

- problém komunikace s rodiči 

- problém s vyplňováním matriky 

- nechuť žáků spolupracovat  

Tato situace pravděpodobně nastává i v jiných školách, proto navrhuje školská komise se 

tomuto problému urychleně věnovat. 

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

I pro tento rok bylo dohodnuto, že jednání školské komise budou probíhat ve středu od 15:30 

hodin. Změna bude včas domluvena. 

Příští jednání školské komise bylo stanoveno na 11.10.2023 v zasedací místnosti č. 203. 

Pozvánka bude včas rozeslána. 

 

7. jednání školské komise rady města bylo ukončeno v 17:00 hod. 

 

 

 

V Českých Budějovicích dne 6. 9. 2023 

Zapsal(a): Johana Fuxová, sekretářka komise 

Mgr. Vladimíra Bernasová 

předsedkyně komise 
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